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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 6.7. 2020                                 

 

Prítomní: Ružena Opálková, starostka obce 

                  PhDr. Zlatica Opáleková – hlavná kontrolórka obce 

       Miroslav Vadovič 

                  Jozef Vadovič 

       Ing. Peter Pilát 

                  Ľuboš Debrecký  

      Peter Poliak 

                  

 

Ospravedlnený: Ivan Slezák,  

Neprítomná: Bc. Monika Martinkovičová 

 

Program:  

 

    1. Otvorenie. 

    2. Schválenie programu zasadnutia. 

    3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesenia, návrhovej komisie. 

    4. Kontrola uznesení zo dňa 22.4.2020. 

    5. Dodatok č. 1/2020 k VZN č. 2 /2013 o nakladaní s nájomnými bytmi v obci Šelpice. 

    6. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020. 

    7. Schválenie obstarania zmien Územného plánu obce Šelpice, ktoré budú predmetom   

        riešenia zmeny územného plánu. 

    8.  Záverečný účet za rok 2019. 

    9. Správa audítora za rok 2019.   

   10.Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole v I. polroku 2020. 

   11. Plán kontrolnej  činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2020. 

   12. Informácia komisie verejného záujmu – majetkové priznanie starostky obce za r. 2019. 

   13. Rôzne. 

   14. Diskusia 

   15. Záver. 

 

1. Otvorenie 

      Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Šelpiciach otvorila a viedla Ružena Opálková, 

starostka obce. V úvode privítala poslancov, skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 

5,  t. j. obecné zastupiteľstvo v Šelpiciach je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu 

bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. 

2. Schválenie programu zasadnutia: 

Poslanci program zasadnutia jednohlasne schválili. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesenia, návrhovej komisie: 

- zapisovateľ: Dana Depešová 

- overovatelia zápisnice a uznesenia: Ľuboš Debrecký, Jozef Vadovič 

4. Kontrola uznesení zo dňa 22.4.2020: 

    - uznesenia zo dňa 22.4.2020 boli splnené. 
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5. Dodatok č. 1/2020 k VZN č. 2 /2013 o nakladaní s nájomnými bytmi v obci Šelpice: 

    - starostka oboznámila prítomných s obsahom návrhu Dodatku č. 1/2020 k VZN č.2/2013  

o nakladaní s nájomnými bytmi, upozornila na problém vo veci úhrad vyúčtovania za   

služby, ktoré niektorí nájomníci po ukončení nájmu nezaplatia, pretože vyúčtovanie sa robí 

ročne po zaslaní vyúčtovacích faktúr od dodávateľov. 

Poslanci Dodatok č. 1/2020 schválili. 

6. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020: 

- starostka informovala, že v zmysle  čerpania výdavkov je potrebné vykonať úpravu rozpočtu: 

   - nákup malotraktora, realizácia kamerového systému v MŠ , 

   - úprava rozpočtu v čerpaní bežných a kapitálových výdavkoch. 

Poslanci rozpočtové opatrenie č. 2/2020 schválili. 

7. Schválenie obstarania zmien Územného plánu obce Šelpice, ktoré budú predmetom   

    riešenia zmeny územného plánu: 

- starostka informovala o pláne vybudovania cyklotrasy od bytových domov pri poľnej 

ceste smerom na obec Suchú/Parnou. Zúčastnila sa predbežného stretnutia na VÚC 

Trnava, ktorý bude tento projekt zastrešovať. Nakoľko v ÚP obce nie je zakomponovaná 

táto akcia, je potrebné ju zaradiť do ÚP. Poslanci zmenu ÚP schválili. 

8.  Záverečný účet za rok 2019: 

- hlavná kontrolórka predniesla stanovisko k záverečnému účtu a odporučila poslancom 

záverečný účet schváliť. 

9. Správa audítora za rok 2019: 

- poslanec P. Poliak prečítal správu dodržiavania povinností obce podľa požiadaviek zákona  

  o rozpočtových pravidlách: 

  Na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona o rozpočtových   

  pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu v znení neskorších predpisov bolo  

  konštatované, že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

  Poslanci správu audítora zobrali na vedomie. 

10.Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole v I. polroku 2020: 

- hlavná kontrolórka informovala prítomných o vykonanej kontrole v I. polroku 2020. 

Poslanci správu zobrali na vedomie. 

11. Plán kontrolnej  činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2020: 

- starostka obce vyzvala hlavnú kontrolórku aby predniesla plán kontrolnej činnosti obce na    

  II. polrok 2020. Poslanec Peter Poliak žiadal doplniť kontrolu čerpania dovoleniek 

zamestnancov a starostky obce. 

Poslanci plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 následne schválili. 

12. Informácia komisie verejného záujmu – majetkové priznanie starostky obce za r. 

2019: 

- starostka obce informovala o zriadení komisie Verejného záujmu, ktorá bola zriadená za 

účelom predloženia majetkových pomerov starostky obce za rok 2019 zo dňa 29.4.2020 

v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z. o majetkových priznaniach 

vedúcich zamestnancov vykonávajúcich verejnú službu, v zmysle zák. č. 552/2003 Z.z. 

o výkone práce vo verejnom záujme. Predsedom komisie bol p. Peter Poliak, členovia Ivan 

Slezák a Miroslav Vadovič. 

Predseda komisie konštatoval:  
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- oznámenie bolo podané v zákonom stanovenom termíne, 

- oznámenie je v súlade so zákonom, 

- vyhodnotením majetkového priznania bolo zistené, že majetkové pomery nepresahujú 

súhrn platových pomerov a iných vyčíslených príjmov starostky obce. 

13. Rôzne: 

a/  Starostka obce predložila poslancom návrh presunúť sumu 86.951,30 EUR do rezervného 

fondu. Podľa §36 zák.č. 67/2020 Z.z.  o niektorých mimoriadnych opatreniach vo finančnej 

oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby COVID-19, obec 

a VÚC môže počas obdobia pandémie až do 31.12.2021 na základe rozhodnutia 

zastupiteľstva použiť na úhradu bežných výdavkov aj prostriedky rezervného fondu, tento 

spôsob rozpočtového hospodárenia nie je v tomto období porušením §10 ods. 7 a 9 a §12 

ods. 3. Starostka poznamenala, že sa snažíme šetriť, nakoľko finančná situácia je v tomto 

období veľmi oslabená /prísun podielových daní je krátený z dôvodu finančnej krízy 

COVID-19/.  

Poslanci schválili presun sumy do rezervného fondu a čerpanie bežných výdavkov 

z rezervného fondu v zmysle uvedeného zákona. 

b/ Starostka prečítala žiadosť p. Petra Mečíra, bytom Boleráz o prenájom nebytových   

priestorov – bar za KD. Informovala, že p. Mečír súhlasí s nájmom a má záujem vykonávať 

pohostinské služby. Otváracie hodiny prevádzky budú v súlade s VZN č. 3/2015. 

    Poslanci túto žiadosť schválili, starostka pripraví nájomnú zmluvu. 

c/ Starostka oboznámila prítomných o zrealizovaných investičných akciách: 

  -     rekonštrukcia multifunkčného ihriska,  

- výstavba detského ihriska v MŠ /poskytnutá dotácia z Úradu vlády v sume 8000 eur + 

5% spoluúčasť, celková suma 8502.- eur/, 

- výstavba nového priechodu pre chodcov,  

- zhotovenie pamätnej tabule na pamätníku padlých a výstavba chodníka k pamätníku,   

- osadenie informačných tabúľ /dotácia z VÚC/ – náučný chodník, zároveň poďakovala 

členom DHZ za ich osadenie, 

- informovala, že firma FCC avizovala spoplatnenie vývozu kontajnerov za zber šatstva, 

poslanec Poliak navrhol, aby sa tieto kontajnery priebežne kontrolovali, či sú 

dostatočne naplnené, 

- taktiež informovala o dodaní žltých plastových nádob 1 ks pre domácnosť, ktoré ich 

ešte nemajú. Poslanec Ing. Pilát navrhol, že by sa mohli dať tieto nádoby do domu, 

v ktorom bývajú 2 rodiny po 2 ks. Starostka upozornila, že aj v minulosti sa dávali po 

1 ks na každý dom, 

     Ďalej informovala, že v čase pandémie koronavírusu obec vykonala dezinfekciu verejných  

     priestranstiev, detského ihriska, priestorov KD. 

Poďakovala aj seniorom, ktorí v rámci brigády vyčistili priestory cintorína a okolia 

kultúrneho domu. Poslanec M. Vadovič doplnil poďakovanie tým, ktorí sa podieľali na 

úprave okolia kostola /výsyp kameňov/. Starostka ešte poďakovala p. Pilátovi za 

zorganizovanie 3 – dňového výletu na Červený Kláštor a okolie pre seniorov. 

 

14. Diskusia: 

 

a/ p. Pavol Ďuriš: 
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- pochválil  informačné tabule – náučný chodník obce, avšak upozornil, že v texte chýba 

informácia o výskyte jazveca......, 

- dotazoval sa, že žiadal o zľavu na DzN, odvolával sa na zákon č. 528 – starostka 

odpovedala, že mu písomne podala informáciu, v zmysle platného VZN majú zľavu 

občania nad 70 rokov a ZŤP, 

- chcel informáciu o celkovej zastavanosti obce – starostka reagovala, že je to 

zverejnené na web stránke obce, 

- opätovne sa dožadoval vysvetlenia, akú plochu zaberajú poľovníci do revíru. Starostka 

ho zastavila, že túto záležitosť už rieši viacero rokov, na túto otázku ostro reagovala aj 

p. Baxová, kedy už dá pokoj poľovníkom..., 

- ďalej sa pýtal, koľko je pracovníkov na OcÚ – starostka odpovedala, že jeden a druhý 

je len na určitý počet hodín, 

- treba vyčistiť poľnú cestu a udržiavať ju. 

b/ poslanec Debrecký: 

- upozornil na  potrebu opravy železničného priecestia smerom do Bohdanoviec – 

starostka odpovedala, že v tejto konala, lenže ŽSR nemajú finančné prostriedky, 

- potreba osloviť okolité firmy na realizáciu priechodu pre chodcov pri družstevnej 

bytovke- starostka informovala, že zo strany dopravného inšpektorátu bolo zamietnutá 

žiadosť o realizáciu tohto priechodu, 

- poukázal na presahujúci trávnatý porast /od domu Križanovej/ na chodník,  

- odstavené osobné auto pred domom č. 51 /Matkovčík/, 

 c/ poslanec Ing. Pilát: 

- vyčistiť rigol za KD, 

- upozornil na vybudovanie chodníka smerom k bytovkám, jedná sa o nebezpečný úsek, 

pretože občania chodia po ceste, k bytovkám jazdí veľké množstvo áut a ešte pribudne 

aj výstavba IBV, 

d/ p. Jozef Hornáček:   

- dotazoval sa na výstavbu kanalizácie na hlavnej ulici – starostka pri tejto otázke 

vysvetlila príčiny, pre ktoré sa výstavba zastavila, informovala o tom, že jedna pani 

rozpráva po obci, že starostka sama zrušila firmu na výstavbu kanalizácie. Táto 

informácia je nepravdivá, nakoľko všetko zastrešovala firma TAVOS, ktorá nakoniec 

ustúpila od tohto zámeru, pretože nimi vybraná firma nepodpísala zmluvu o dielo. Obec 

o výstavbu tohto úseku kanalizácie bude znovu žiadať TAVOS v termíne od 1.9.2020 – 

30.9.2020 /všetky potrebné dokumenty má obec vypracované/. 

- taktiež upozornil na potrebu vybudovať vsakovacie šachty pri domoch, pri realizácii sa 

bude s touto alternatívou počítať, 

- vyčistiť pod mostíkom nános /prehĺbený rigol/,  

     e/ p. Mária Heribanová:  

- pýtala sa, či sa nedá zapracovať do ÚP vytvorenie novej ulice od zberového dvora. 

Poslanec Debrecký k tomuto odpovedal, že je tam viacero vlastníkov, musela by sa 

urobiť cesta a inžinierske siete, čo je veľmi nákladné pre obec. Do budúcna sa bude 

uvažovať s takýmto plánom, 



5 

 

 

f/ p. Ing. Pudiš: 

- žiadal o vysvetlenie, čo sa ide stavať vo dvore za hostincom – starostka odpovedala , že 

p. Mandák chce postaviť penzión, obec mu dala zamietavé stanovisko. P. Baxová v tejto 

veci taktiež konštatovala, že k tomuto pozemku nie je prístupová cesta /vlastnia ju 4 

majitelia, vrátane p. Mandáka/. Je potrebné s určitosťou zistiť, či dotknutá parcela je 

v zmysle ÚP vyhradená pre komerčné účely. Upozornil na to, že už je tam vykopaná 

jama. Poslanec Poliak poznamenal, že bude potrebné upovedomiť stavebný úrad o tejto 

skutočnosti /starostka písomne upozorní Spoločný obecný úrad/, 

g/ poslanec M. Vadovič: 

- poslanec M.Vadovič informoval o dodaní malotraktora, ale čaká sa ešte na dodanie 

príslušenstva.  

 

 

    15. Záver. 

          Nakoľko zo strany poslancov i prítomných občanov už neboli žiadne dotazy, starostka     

          poďakovala za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: 

Ružena Opálková                       ................................ 

 


